
اولین شگفتی آژاکس، آنجا نبود که رئال مادرید را نابود کرد، 

اولین شگفتی را اهالی فوتبال خوب فهمیدند، همان جایی 

بود که قهرمانی در هلند را جشـــن نگرفت و در روزی که قرار 

بود جشن بزرگ خیابانی برگزار شود، در کمپ آنکارای ترکیه، 

اردوی فشرده زد و تمرین خود را شروع کرد. هواداران آژاکس 

در جشن قهرمانی تیم شان نه بازیکنان محبوب خود را داشتند 

و نه مراسمی منظم را تجربه کردند، آنها اما از داشتن چنین 

باشگاهی به خود می بالیدند و افتخار می کردند که مدیرعامل 

باشـــگاه آژاکس همان کسی اســـت که باید باشد.  آژاکس 

 روزبـــه روز و هفته به هفته اوج گرفت و در لیگ قهرمانان اروپا 

هر چند به سختی اما از گروه خود صعود کرد و درنهایت به یکی 

از ایستگاه های مهم به نام رئال مادرید رسید. چه کسی باور 

داشت که مادرید با همه فرازونشیبی که دارد مقابل آژاکس 

آن گونـــه زانو بزند؟ آژاکس به راه خودش ادامه داد و در ادامه 

حتی یوونتوس را مدعی جدی قهرمانی تیمی که ادعا می کرد 

فقط به خاطر داشتن رونالدو حق دارد مدعی قهرمانی باشد، 

شکست داد و حذف کرد. 

مکتب نارنجی رنگ آژاکس همان مکتب فوتبالی اســـت که 

کاتالونیا را متحول کرد و از بارســـلونا در زمان کرایف، تیمی 

رویایی ساخت، هنوز هم هواداران قدیمی بارسلونا خوب به 

یاد می آورند که شـــعار »بیش از یک باشگاه« خود را تا حدود 

قابل توجهی مدیون فوتبال هلند و به خصوص آکادمی بزرگ 

و جهانی آژاکس هســـتند.  آژاکـــس در دیدار رفت از مرحله 

نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا برابر تاتنهام مدعی به پیروزی 

یک بر صفر دست پیدا کرد. این پیروزی در خانه تیم لندنی 

شکل گرفت و این یعنی اینکه در نیمه دوم ماجرا یعنی بازی 

برگشت، کار برای آژاکس باید بسیار ساده تر از تاتنهام باشد، 

مگر آنکه طرف بریتانیایی شخصیت اروپایی داشته باشد و 

بازی برگشت را به معنای واقعی به مثابه نیمه دوم تلقی کند 

و اسیر میزبانی هلندی ها نشود. 

اریک تن هاگ، اکنون به عنوان یک ســـرمربی خوش فکر و 

فوتبال شناس مطرح شده و با تیمی که به واقع چندان هم 

ترافیک ستاره ندارد، پر ترافیک ترین تیم های ستاره محور دنیا 

را شکست داده و حذف کرده است. او در شطرنج اندیشه ها 

فوق العاده عمل کرده و برابر تاتنهام نیز طوری تیمش را وارد 

میدان کرد که تاتنهـــام کاری جز مهار ناتمام و نصفه ونیمه 

بازیکنان حریف از دستش بر نمی آمد.  »دیلی میل« در گزارش 

خود درباره این بازی نوشته است: »آژاکس سوار بر بازی بود، 

تاتنهام البته بدشانس هم بود اما در کل این حق طرف هلندی 

بود که در این بازی مهم به پیروزی برسد. اکنون تاتنهام کار 

بسیار سختی در پیش خواهد داشت اما نباید ناامید باشد. 

به هر حال در دنیای فوتبال حرفه ای امروز، بازی برگشت یک 

کابوس برای تیم میهمان نیست و دو تیم حداقل 90 دقیقه 

وقت دارند تا سرنوشت بازی را تغییر بدهند.«

پوچتینو، ســـرمربی تاتنهام پس از این شکست در نشست 

خبری خود به ســـوال خبرنگار »سان لندن« پاسخ داد و در 

واکنش به طرح ابهامی حول محور چینش دستوری نفرات تیم 

گفت: »هرگز این گونه نبوده است، این من هستم که ترکیب 

اصلی تیم را انتخاب می کنم و اگر کسی هم به من مشورت 

بدهد، درنهایت مسئولیت همه چیز با خود من است. ترکیب 

تیم من لو نرفته بود بلکه مورد شناسایی و تحلیل حریف قرار 

گرفت و بـــه آژاکس و مربی خوبش بابت این پیروزی تبریک 

می گویم. در بازی برگشت همه چیز را جبران خواهیم کرد.« 

لینه کر، سـتاره پیشـین فوتبال و مفسـر این روزهای فوتبال 

اروپـا در تحلیـل تلویزیونـی خـود سـاعتی پـس از ایـن بـازی 

گفت: »تاتنهام از آژاکس ترسیده بود و این ترس را در صورت 

بازیکنـان تیـم شـمال لنـدن مشـاهده می کـردم. ایـن ترس 

بلای جان تاتنهام شـد، چرا روی مسـائل روحی و روانی تیم 

کار نشـده بود؟ برایم قابل هضم نیسـت که تاتنهام به عنوان 

یـک باشـگاه حرفـه ای در نیمه نهایـی لیـگ قهرمانـان اروپـا 

کسـی را بـرای حـرف زدن در بیـن دو نیمـه و روحیـه دادن بـه 

تیـم نداشـته باشـد. پوچتینو هـم در میانه راه، کامـلا پروژه را 

رهـا کـرده بـود و تـرس در صـورت او بیشـتر از بازیکنـان موج 

مـی زد. تاتنهـام البتـه هـری کیـن و سـون هیونـگ را به علت 

مصدومیـت در ایـن بـازی بـزرگ و مهـم در اختیار نداشـت و 

شـاید در بازی برگشـت با آرایشـی بهتر و قابل تحمل تر وارد 

میدان شـود. درنهایت آژاکس همچنان به قهرمانی تاریخی 

خـود در ایـن فصل فکـر می کند.« 

فریاد هلندی های مدعی بر سر فوتبال

شکـوه نارنـجی

پپ گواردیولا، سرمربی اسپانیایی منچسترسیتی، قصد دارد در خط دفاعی تیمش 

تغییرات زیادی ایجاد کند.  حذف از لیگ قهرمانان اروپا برای سومین سال متوالی 

در مرحله یک چهارم نهایی، گواردیولا را بر آن داشته که مشکلات خط دفاعی تیمش 

را ترمیم کند و به همین دلیل ESPN مدعی شد نام دو بازیکن در فهرست فروش قرار 

گرفته است.  دانیلو، مدافع برزیلی سیتی که در فصل جاری تنها 12 بار بازی 

کرده، جایی در اندیشه های گواردیولا ندارد و اگر پیشنهاد بهتری برای 

وی نرسد، اینتر با مبلغ 15 میلیون یورو وی را در فصل تابستان جذب 

خواهد کرد. دیگر گزینه قطعی جدایی، نیکولاس اوتامندی آرژانتینی 

و 31 ساله است که بر خلاف فصل قبل، امسال کمتر جای ثابتی 

در ترکیب ثابت سیتی داشته و یکی از باشگاه های لیگ برتری یا 

والنسیا، احتمالا مقصد بعدی وی خواهد بود.  اما از آن سو، پپ 

گواردیولا از مدیران تیمش خواسته تحت هر شرایطی مقدمات 

جذب ماتیاس دی لیخت، مدافع هلندی و جوان آژاکس را فراهم 

کنند. بارسلونا به شدت به دنبال خرید دی لیخت بوده و به نظر 

می رسد در شرایط بهتری از دیگر رقبا برای جذب او قرار دارد، اما ممکن 

است پیشنهادی 85میلیون پوندی از سوی سیتی، شرایط را تغییر 

داده و باعث انتقال مدافع آینده دار هلندی به استادیوم اتحاد شود. 

مائوریسیو پوچتینو، سرمربی تاتنهام، پس از شکست یک بر صفر مقابل آژاکس 

در دیدار رفت مرحله نیمه نهایی چمپیونزلیگ، تایید کرد که در انتخاب ترکیب 

اصلی تیمش دچار اشتباه شده است. او به خبرنگاران گفت: »اکنون البته می توانم 

بپذیرم آرایشی که استفاده کردیم، اشتباه بود اما گزینه های زیادی نداشتیم. من 

راضی نیستم. نمی توانید حدس بزنید چه اتفاقی می افتاد اگر به شکل متفاوتی 

بازی می کردیم اما ما فاقد انرژی و کمی شلخته بودیم. این 

آرایش ما نبود که باعث شد گل بخوریم. نگرش ما در این 

دیدار خوب نبود. من سرمربی هستم بنابراین مسئولیت با 

من است. ما در نیمه اول شروع خوبی نداشتیم. آژاکس 

انرژی خوبی از خود نشان داد و بازی کردن برای ما 

دشوار بود. ما فاقد انرژی بودیم. بعد از اینکه 

گل خوردیم، سعی کردیم بازی را در دست 

بگیریم. ورود موسی سیسوکو انرژی خوبی 

به تیم داد. ما در نیمه دوم آنها را تحت 

فشار گذاشتیم و تلاش کردیم تا موقعیت 

ایجاد کنیم. در نیمه دوم، بازی متعادلی 

داشتیم، ما هنوز شانس داریم.«

هافبـک بوسـنیایی یوونتـوس تاکیـد کـرد تمایلـی بـه جدایی از ایـن تیم ندارد 

و می خواهـد در یـووه بـه فوتبالـش ادامـه دهـد.  او در واکنـش 

بـه شـایعات جدایـی اش گفـت: »مـن از حضـور در یوونتـوس 

احسـاس خوبی دارم و سـال به سـال پیشـرفت و تلاشم را بیشتر 

می کنـم. دوسـت دارم در یوونتـوس بـه کارم ادامـه دهـم چـون 

از بـازی کـردن در ایـن تیـم لـذت می بـرم. نمی دانـم در آینـده چه 

اتفاقـی خواهـد افتـاد؟ آیـا از یوونتـوس مـی روم؟ ایـن سـوال را 

از مـن نپرسـید بلکـه بایـد از باشـگاه یوونتـوس سـوال کنیـد.« 

»توتـو اسـپورت« اخیـرا تایید کرد با وجود اینکه پاری  سـن  ژرمن 

بـرای جایگزینـی آندریـان رابیـو حاضـر اسـت 80 میلیـون یورو 

بـه یوونتـوس بـرای خریـد پیانیچ بدهد اما باشـگاه یـووه حاضر 

نیسـت سـتاره بوسـنیایی خـود را بـه پاری  سـن  ژرمن بفروشـد. 

حـذف یوونتـوس از لیـگ قهرمانـان اروپا انتقادهـای زیادی را 

بـه دنبـال داشـت و رسـانه های ایتالیایی نوشـتند کـه رونالدو 

از سـران یـووه خواسـته تـا چنـد بازیکـن بـزرگ در تابسـتان 

جذب کنند و بسـیار بعید اسـت پیانیچ هم که از بهترین های 

تیمـش بـود، از ایـن تیـم جدا شـود. 

پیانیچ: از یوونتوس در مورد آینده ام سوال کنید گواردیولا به دنبال انقلاب در ترکیب سیتی پوچتینو: می پذیرم که اشتباه کردم

چند روز قبل بود که نجمه خدمتی در جام جهانی تیراندازی 

اولین سهمیه المپیک را برای ورزش ایران به دست آورد. این 

روند قطعا در یک سال آینده ادامه دار خواهد بود و باید دید 

2020 حاضر  درنهایت ایران با چند ورزشکار در المپیک 

می شود.  حالا نوبت به احسان حدادی رسیده و اگر او روز 

جمعه در مرحله اول لیگ الماس که به میزبانی دوحه قطر 

برگزار می شود بتواند در پرتاب دیسک رکورد بالای ۶۶ متر را 

به ثبت برساند، دومین سهمیه المپیک را برای ایران به دست 

می آورد.  دارنده مدال نقره پرتاب دیسک المپیک لندن در این باره گفت: »نمی خواهم آسیب ببینم. نباید هم به بدنم 

فشار بیاورم چراکه هدفم قهرمانی جهان است. من در مرحله اول دایموند لیگ بتوانم ۶۶ متر پرتاب کنم سهمیه المپیک 

می گیرم، اما هدفم سهمیه نیست.« با اینکه حدادی گفته هدفش سهمیه نیست، اما رکوردهای اخیر او نشان می دهد 

پرتاب ۶۶ متری چندان هم دور از انتظار نیست. احسان هفته گذشته با رکورد ۶5/95 متر به قهرمانی آسیا دست یافت، 

اما بهترین رکورد او در سال 2019 در آمریکا پرتاب ۶7/19 متر به ثبت رسیده است.  در این رقابت هشت پرتابگر دیگر 

از کشورهای آمریکا، آلمان، قطر، لهستان، سوئد، نروژ و اتریش حضور دارند و باید دید حدادی درنهایت در میان رقیبان  

خود چه رتبه ای را کسب خواهد کرد و روز جمعه سهمیه های المپیک برای ایران به عدد دو می رسد یا خیر. 

رئیس کمیته ملی پارالمپیک گفت: »خوشبختانه چالش مالی 

نداشتیم و سعی کردیم با مدیریت اعتبارات، این گونه مسائل را 

حل کنیم و ان شاءالله که به چالشی هم بر نخوریم.«  به گزارش 

»تســـنیم«، محمود خسروی وفا رئیس کمیته ملی پارالمپیک 

در حاشیه مراســـم بزرگداشت روز جهانی ورزش برای صلح و 

توســـعه درباره این مراسم اظهار داشت: »این برنامه به منظور 

معرفی ورزش جانبازان و معلولین برگزار شده است. ما تلاش 

داریم تا رشـــته هایی که معلولیت بالا دارنـــد مثل بوچیا را به 

دنیا بشناســـانیم.«  وی درباره بودجه کمیته پارالمپیک گفت: »ما ســـعی کرده ایم که بودجه را مدیریت کنیم. بحران مالی 

همیشـــه وجود داشته و حتی سال گذشته در بازی های پاراآســـیایی جاکارتا که سوم شدیم با این وضعیت روبه رو بودیم، 

اما با مدیریت بهتر توانســـتیم این موضوع را حل کنیم و خوشـــبختانه در حال حاضر مشکلی نداریم.«  رئیس کمیته ملی 

پارالمپیک درخصوص شـــرایط اعزام ورزشـــکاران به مسابقات کسب ســـهمیه و همچنین برنامه ریزی صورت گرفته برای 

پارالمپیک توکیو عنوان کرد: »کســـب ســـهمیه صورت می گیرد، اما اولویت در اعزام به پارالمپیک با آنهایی است که مدال 

طلا می گیرند. درواقع مدال طلا اولویت ماســـت. البته به مدال های نقره و برنز نیز توجه داریم. همچنین برای کسانی که 

سهمیه بگیرند اما سن شان به حضور در پارالمپیک نخورد، در سال های آینده و مسابقات بعدی برنامه ریزی می کنیم.« 

خسروی وفا: اولویت در پارالمپیک توکیو کسب مدال طلا است حدادی جمعه در دوحه المپیکی می شود؟

۰۰:۰۰پایان غلط گیری۰۰:۰۰شروع غلط گیری۰۰:۰۰پایان صفحه آرایی۰۰:۰۰شروع صفحه آرایی

w w w . F D N . I R

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

کریمی سرمربی تیم تکواندوی نونهالان ایران شد

بــا اعــلام ســازمان تیم هــای ملــی تکوانــدو و پس از تشــکیل جلســه کمیته 

ــم  ــرمربی تی ــوان س ــی به عن ــی کریم ــدو، مرتض ــیون تکوان ــی فدراس فن

نونهــالان ایــران معرفــی شــد. همچنیــن یوســف جنگجــو و جــواد خــاوری 

به عنــوان مربیــان اعزامــی بــه مســابقات قهرمانــی آســیا معرفــی شــدند 

و محمدرضــا یــاری و محمــد علــوی نیــز مربیــان اعزامــی بــه رقابت هــای 

ــاه  ــیا 29و 30 تیرم ــی آس ــابقات قهرمان ــتند. مس ــان هس ــی جه قهرمان

ــا  ــالان 1۶ ت ــن نونه ــود؛ همچنی ــزار می ش ــت اردن برگ ــان پایتخ در ام

19 مردادمــاه در تاشــکند ازبکســتان رویــداد جهانــی را پیــش رو دارنــد. 

آزادکار سنگین وزن تیم ملی به سوئیس رفت

کمیل قاسـمی، سـنگین وزن تیم ملی کشـتی آزاد برای حضور در جلسـه 

کمیسـیون ورزشـکاران راهی کشـور سـوئیس شـد. کمیل قاسمی دارنده 

مـدال نقـره و برنـز المپیـک و نقـره جهـان و عضـو کمیسـیون ورزشـکاران 

اتحادیـه جهانـی کشـتی بـا دعـوت ایـن اتحادیـه بـرای شـرکت در جلسـه 

این کمیسـیون، راهی کشـور سـوئیس شـد. کشـتی گیران مطرح جهان 

ازجملـه جـردن بـاروز قهرمـان المپیـک و جهان از آمریکا عضو کمیسـیون 

اتحادیه جهانی کشـتی هسـتند و تصمیمات این کمیسـیون پس از طرح 

در هیات رئیسـه اتحادیـه جهانـی کشـتی، اجرایی می شـود. 

صعود 18 پله ای خدمتی در تفنگ 10 متر

جدیدتریــن رده بنــدی فدراســیون جهانــی تیرانــدازی درحالــی اعلام شــد 

کــه نجمــه خدمتــی در این رشــته ورزشــی صعود 18 پله ای داشــته اســت. 

در ایــن رده بنــدی نجمــه خدمتــی کــه بــا کســب رده پنجــم در تفنگ بادی 

10 متــر در مســابقات چیــن، بــه ســهمیه المپیــک دســت یافــت، بهتریــن 

جایــگاه را در رنکینــگ جهانــی دارد. وی در رده یازدهــم تفنــگ 10 متــر 

قــرار دارد کــه بــا 18 پلــه صعــود همــراه بوده اســت. 

حبیبی مربی تیم ملی هندبال مردان ایران شد

ــی  ــدف بررس ــا ه ــران ب ــال ای ــیون هندب ــی فدراس ــورای فن ــت ش نشس

ــت  ــن نشس ــد. در همی ــزار ش ــی برگ ــای مل ــری تیم ه ــای مربیگ گزینه ه

محمدرضــا رجبــی، دبیــر فدراســیون هندبــال به عنــوان دبیر و ســخنگوی 

ایــن شــورا معرفــی شــد. همچنیــن علیرضا حبیبــی هم به عنوان ســرمربی 

ــون  ــی پیرام ــد.  رجب ــی ش ــاب و معرف ــردان انتخ ــال م ــی هندب ــم مل تی

ــت  ــترین آرای مثب ــب بیش ــا کس ــی ب ــای حبیب ــت: »آق ــاب گف ــن انتخ ای

ــال  از ســوی شــورای فنــی فدراســیون به عنــوان مربــی تیــم ملــی هندب

مــردان معرفــی شــدند. بعــد از ایــن نشســت بــا وی تمــاس گرفتــه شــد 

ــز  ــان نی ــود و ایش ــه ش ــه وی ارائ ــمی ب ــورت رس ــه ص ــنهاد ب ــن پیش ــا ای ت

قبــول کردنــد. قــرار اســت حبیبــی ظــرف یــک هفتــه آینــده برنامــه خــود 

را بــرای تشــکیل تیم هــای ملــی و نحــوه برگــزاری اردوهــا بــه ایــن شــورا 

اعــلام کنــد. ایشــان رزومــه بســیار خوبــی در بیــن مربیــان داخلــی دارنــد و 

هم اکنــون مــدرس فدراســیون جهانــی هندبــال هســتند و مــدرک درجــه 

ــی  ــم مل ــال ها تی ــور وی س ــد. همین ط ــری را دارن ــی مربیگ A بین الملل

ــون  ــی چ ــای مهم ــی در رقابت ه ــا مرب ــرمربی ی ــوان س ــال را به عن هندب

ــا  ــز ب ــی نی ــرده و مدت ــی ک ــیایی همراه ــای آس ــیا و بازی ه ــی آس قهرمان

ــد.«  ــکاری کرده ان ــی هم ــای خارج تیم ه

منهای فوتبال

بابکسرانیآذر
 مترجم

هومنجعفری
روزنامه نگار

پنجشنبه ۱۲ اردیبهشت ۱۳۹۸   شماره ۲۷۵۵

فوق تخصص لیگ اروپا به خفاش ها رسید

دور رفت مرحله نیمه نهایی رقابت های 

لیگ اروپا امشب با انجام دو دیدار به 

انجام می رسد. آینتراخت فرانکفورت 

باید در خانه رودرروی چلسی قرار 

بگیرد و آرسنال در ورزشگاه امارات پذیرای والنسیا خواهد بود.  توپچی ها در 

این هفته ها اصلا اوضاع به سامانی ندارند. آنها در هر سه دیدار اخیر خود در 

لیگ برتر شکست خورده اند و برای اولین بار در تاریخ، در هر سه مسابقه سه 

بار دروازه شان باز شده است. شاگردان اونای امری با توجه به وضعیت موجود 

چاره ای جز درخشش در لیگ اروپا ندارند. این تنها جام باقی مانده برای آنها به 

حساب می آید. جامی که سرمربی اسپانیایی شان به خوبی راه فتحش را بلد است. 

کارنامه اونای امری را باید به دو بخش تقسیم کرد؛ لیگ اروپا و غیر از لیگ اروپا. 

او نخستین سرمربی در طول تاریخ است که برای پنجمین بار موفق شده به 

نیمه نهایی لیگ اروپا یا همان جام یوفای قدیم راه پیدا کند. امری حالا قرمزهای 

لندنی را به یک قدمی فینال رسانده و امیدوار است با کسب عنوان قهرمانی از 

جیوانی تراپاتونی پیشی بگیرد و به تنهایی پرافتخارترین سرمربی در این مسابقات 

تبدیل شود؛ با چهار قهرمانی. 

نخستین حضور امری در نیمه نهایی لیگ اروپا به فصل 2012-2011 بر 

می گردد، جایی که او سرمربی حریف امشب تیمش بود. خفاش ها با هدایت 

این سرمربی 47 ساله به نیمه نهایی راه پیدا کردند اما در مجموع دو مسابقه به 

اتلتیکو مادرید سیمئونه باختند و به فینال نرسیدند. امری والنسیا را ترک کرد و 

بعد از یک دوره ناامید کننده در اسپارتاک مسکو به سویا پیوست.  فصل 2014-

2013 او بار دیگر به جمع چهار تیم پایانی رسید و مانند امسال والنسیا مقابلش 

قرار گرفت. مسابقه ای که با برتری سویلی ها تمام شد و آنها در فینال بنفیکا را 

در ضربات پنالتی شکست دادند و قهرمان شدند. سال بعد قهرمانی دوم از راه 

رسید؛ این بار با شکست دنیپروی اوکراین. امری و شاگردانش در فینال فصل 

201۶-2015 با نتیجه 3 بر یک لیورپول را از پیش رو برداشتند و به سومین فتح 

متوالی شان دست پیدا کردند.  حالا باید دید امری می تواند یازدهمین قهرمانی 

سرمربیان اسپانیایی در لیگ اروپا را به دست بیاورد یا والنسیا انتقام ۶ سال پیش 

را از او خواهد گرفت. اونای به خوبی مطلع است که برای حفظ جایگاه خود روی 

نیمکت توپچی ها باید این جام را به ارمغان بیاورد تا سهمی برای آنها در لیگ 

قهرمانان فصل بعد هم باز شود. 

هشتگ فوتبال

نویداستادرحیمی
روزنامه نگار

 بهمن حسن زاده یکی از زحمتکشان کاراته دانشگاه آزاداسلامی 

است که از بدو تاسیس این تیم تا امروز ابتدا در کسوت مربی 

و حالا به عنوان سرپرست به انجام وظیفه مشغول بوده. با او 

پیرامون دیدار فینال روز جمعه تیم کاراته صحبت کردیم که 

مشروح آن را با هم می خوانیم. 

قبل از آنکه به فینال روز جمعه برسیم کمی از لیگ امسال حرف 
بزنیم. چرا لیگ اینقدر طول کشید؟

 فدراسیون کاراته در زمینه برنامه ریزی مسابقات لیگ بسیار 

مجرب و پخته عمل می کند. دلیل اینکه مسابقات لیگ 97 به 

سال 98 کشیده شد برگزاری مسابقات متعدد انتخابی المپیک 

بود که باعث شد مرحله نهایی مسابقات به اردیبهشت ماه بکشد. 

معمولا در رشته های رزمی نیمی از سال لیگ برگزار و نیم دیگر 

 سال صرف رویدادهای ملی یا بین المللی می شود. امسال 

هم قصه مسابقات انتخابی المپیک باعث این تاخیر شد که 

البته فدراسیون به خوبی مدیریت کرد.  خوشبختانه در خانواده 

کاراته اتحاد خوبی حاکم است و باشگاه ها و فدراسیون در زمینه 

برنامه ریزی و لیگ با هم هماهنگ هستند. 

 در مورد لیگ صحبت کنیم. چه زمانی و با چه شرایطی آغاز 
شده است؟

لیگ در مهر سال 97 آغاز شد و روز جمعه تمام می شود. ابتدا 

10 تیم در دو گروه پنج تیمی به صورت رفت و برگشت با هم 

مصاف دادند که در پایان سرگروهی تیم های ما و آذرپینار 

تبریز رقم خورد. 

آذرپینار سال اول فعالیت خود را پشت سر می گذارد. درست 
است؟

بله و در فصل اول بسیار هم گل کاشتند. تبریک می گویم 

به مسئولان این تیم بابت عملکرد خوب شان در فصل اول. 

 در مورد مرحله نیمه نهایی صحبت کنیم. 
چهارتیـم بـه ایـن مرحلـه راه پیـدا کرده انـد. ما و پـاس قوامین 

از گـروه اول و آذرپینـار تبریـز و رعـد پدافنـد از گـروه دوم. قـرار 

اسـت مـا و رعـد پدافنـد یک بـازی نیمه نهایـی را انجام بدهیم 

و آذرپینـار و پـاس قوامیـن هـم دیدار دیگـر را؛ طبیعتا برنده ها 

بـه فینـال می رونـد و بازنده هـا بـه رده بندی. 

در صورت کسب قهرمانی این چندمین قهرمانی تیم شما 
می شود؟

ما ششمین قهرمانی خود را جشن خواهیم گرفت ضمن اینکه 

چهارمین قهرمانی پی درپی خود را رقم خواهیم زد. البته به 

شرط اینکه بازیکنان مغرور نباشند و توان واقعی خود را به 

نمایش بگذارند. 

در مورد کیفیت لیگ صحبت کنیم. نه به عنوان سرپرست تیم 
مدعی شماره یک قهرمانی که به عنوان یک کارشناس بی طرف 

به این سوال پاسخ بدهید. 
مـن لیـگ امسـال را خیلـی بیشـتر از سـال های قبل دوسـت 

داشـتم. دلیلـش هـم ایـن بـود که در لیگ امسـال قـدرت بین 

تیم هـا تقسـیم شـده بـود. اکثـر آنهـا از تـوان بـالای بازیکنـان 

ملی پـوش اسـتفاده کرده انـد، ضمن اینکه جوان های بسـیار 

خوبـی هـم در لیـگ حضور داشـتند که باعث شـد مسـابقات 

جذاب تر هم بشود.   در مورد ملی پوشان و تقسیم شدن شان 

بین تیم های مختلف فقط این را بگویم که هم ما، هم آذرپینار 

و هم پاس قوامین در هفته های قبل و در رقابت های انتخابی 

المپیـک نمایندگانی داشـتیم که طلا یا نقـره گرفته بودند. 

امسال تیم شما جوان تر شد. درست است؟
بله، ما میانگین سنی را از حدود 28 به حدود 25 کاهش 

داده ایم که کار سختی هم بود و باید به کادرفنی آفرین گفت. 

البته سیاست های ما تداوم جوانگرایی است و امیدواریم سال 

بعد نیز همین روند را در پیش بگیریم. 

پرست کاراته دانشگاه آزاد اسلامی در گفت وگو با »فرهیختگان«: سر

به دنبال ششمین قهرمانی �پی در�پی هستیم


